
  

Motie Veilige Van Rijnweg
De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 21 september 2023,

Constaterende dat:
• er geen meerderheid is voor het aanduiden van het viaduct (A4) tussen Van Rijnweg-Van der 

Kooijweg als fiets/bromfietspad;
• daarmee niets wordt gedaan aan de verkeersonveilige situatie op de Van Rijnweg

Overwegende dat:
• de verkeersonveilige situatie op de Van Rijnweg niet alleen komt doordat er te hard gereden 

wordt, maar op de eerste plaats doordat er te veel auto’s rijden op een weg die daar niet voor 
bedoeld is;

• de enige optie voor een veilige verkeerssituatie dan is om de route Van Rijnweg-Van der 
Kooijweg onaantrekkelijk te maken als route voor sluipverkeer;

• alleen kan als zowel op de Van Rijnweg als op de Van der Kooijweg forse snelheidsbeperkende 
maatregelen worden genomen
 

Verzoekt het College om:
• Op zowel de Van Rijnweg als de Van der Kooijweg zo snel mogelijk duidelijke 

snelheidsbeperkende maatregelen te nemen met een herinrichting waarbij de veiligheid van 
langzaam verkeer voorop staat; 

• Dit te financieren uit de parkeerreserve; 
• Het effect van de maatregelen te monitoren en daarover voor 1 juni 2024 aan de raad te 

rapporteren;
• Te zorgen dat bij alle digitale aanbieders van routeondersteuning de Van Rijnweg als niet 

doorgaande route wordt aangegeven;
• De Van Rijnweg af te sluiten voor vrachtverkeer.

En gaat over tot de orde van de dag,

GroenLinks – Maarten van ’t Eind
D66 – Wemke van de Weij
PvdA – Erik van der Veer
VVD – Jordy Loof
BVR – Ed Braam
RB – Marc Weterings


